
 Protokoll Kila Byalag 
2023-07-11 

 

Närvarande: Sven-Erik, Kenneth, Roger, Hans-Erik, Hans, Stefan, Miti, Ann-Louise. 

Anmälda frånvaro: Åke, Marita 

Plats: Lp´s biodling kl 18.00 

71. Ordförande Sven-Erik förklarar mötet öppnat 

72. Ann-Louise valdes till detta möte som sekreterare. 

73. Dagordning godkändes och föregående protokoll lades till handlingarna. 

74. Kassarapport. Vi har nu 57 412.73 kr. Kenneth jagar prenumeranter, några är avlidna, saknas 6 st. 
Kommer dessa betalningar inte in kommer de att strykas. Kassan har minskat, frimärken är köpta, 
kickoff är gjord. 

75. Bygdeblad. Full tidning, 2 artiklar klara till nästa tidning. Sammanfattning om Kilaveckan ska 
göras.  

76. Ansvarsområden/aktiviteter. 

Kilaön, lite ved är uppkapat. 

Grillplatsen sköts mycket bra. Skylt är uppsatt. Byalag har även fått lite inkomst för denna skylt.  

77. Loppis. Miti ansvarar för denna, har fått ihop material att sälja. 

Plats är vid Lp´s biodling, tiden är 11-16 den 29 juli 2023, Det finns bord. 

Lotteri och vinster; Det finns lotteri-ringar, Kommer bli pilkastning. Lp´s sponsrar med honung. 

Ann-Louise har anmält Byalaget till rallyloppisen runt Summeln. Vi samlas kl 9.00 för att förbereda. 

Miti ordnar 2 skyltar, relativt stora som syns. Fråga som kom upp. Vem ansvarar för saker som blir 
kvar? Enskild eller hos någon i Byalaget. 

Om man har något som säljs dyrt delas summan mellan enskild och byalag. 

78. Arrende är ordnat, Kila byalag betalar 1500 till Von Echstedtska gården. Då finns möjlighet att ta 
ut en summa för parkering. Pris ska diskuteras. 

79. Traktorträff; Vi går inte in som Kila Byalag utan iså fall som enskild individ. Arrangör Robin 
Zachrisson får sköta sitt arrangemang själv.  

Förslag finns att Kila if, Kila Byalag, Kila Bygdegård och Förening mor Annas stuga anordnar en 
motorträff. Förslag för detta ska diskuteras. 



80. Vindkraftverk. En grupp på 3 sätter sig och skriver ansökan, resterande medlemmar i byalaget får 
sedan se detta förslag för godkännande. 

81. Planerade möten 11 september 2023  

82. Övriga frågor. 

 Kenneth och Sven-Erik fortsätter med frågan om Swedbank. Förslag om att byta till Västra 
Wermlands sparbank tog upp. Detta godkändes. 

 T-shirts/Västar, Miti kollar upp pris och förslag på tröjor. Samt gör ett provtryck. 
 Bokskåp. Där man lånar och lämnar böcker, kommer bli 2 stycken. Ett på Västra sidan och ett 

på östra sidan. Ann-Louise ber Daniel Jacobsson snickra och Hanna Ottosson måla dessa. 
Utsättning för dessa blir våren 2024, plats är inte klart ännu. 

 Messengergrupp för snabbare återkoppling, detta ordnades under pågående möte. 
 Kalla till verksamhetsmöte i höst 2023 
 Grannsamverkan, information om/från detta. 

83. Ordförande Sven-Erik avslutar mötet. Tackar för ett bra möte och gott engagemang. 

 

 

 


